

書院二零零七年級社畢業晚宴 14/5/2007 2007 Graduation Dinner



院長馮國培教授致歡迎辭。 Professor Fung Kwok Pui, College Head, addressing the assembly.

學生會前任會長關凱騰同學(左)及 現任會長周凱鋒同學(右)代表致送 紀念品予書院輔導長劉行榕教授, 以感謝劉教授在過去六年對學生活 動的支持。

Former and present Presidents of United College Student Union Executive Committee, Mr Kwan Hoi Tang (left) and Mr Calvin Chau (right), presenting souvenir to Professor Alaster Lau, Dean of Students, to thank his support to student activities in the past six years.





左起: 秉芬堂堂監王香生教授、校友會副會長何萬森先生、院 務主任李雷寶玲女士、院長馮國培教授、書院輔導長劉行榕教 授、二零零四年級社主席蕭嘉瑜同學及當晚司儀張健康同學主 持切餅儀式。

From left: Professor Stephen Wong, Warden of Ping Fan Hall, Mr Ho Man Sum, Vice President of the College Alumni Association, Mrs Christina Li, College Secretary, Professor Fung Kwok Pui, College Head, Professor Alaster Lau, Dean of Students, Ms Flora Siu, Chairlady of Class Society 2004 and Mr Aki Cheung, Master of Ceremony, conducting the cake cutting ceremony.

岑才生學長計劃 - 年終經驗分享會 19/5/2007 Shum Choi Sang Mentorship Programme - Sharing Session



五十多位學長學員出席於嘉里白鷺湖互動中心舉行的年終經 驗分享會,一同編織竹金魚。

Over 50 mentors and mentees showing their handmade "bamboo fish" at the sharing session held at the Kerry Lake Egret Nature Park.



學長學員共渡一個愉快的下午。 Mentors and mentees had an enjoyable gathering.



為感謝劉行榕教授過去 六年擔任計劃統籌委員 會的召集人,計劃統籌 委員會同仁代表致送紀 念品予劉教授。

The Organizing Committee presenting a souvenir to Professor Alaster Lau in thanking his service as convenor of the programme in the past six years.

校園健康大使計劃畢業典禮 17/5/2007 Campus Health Ambassador Programme **Graduation Ceremony**



院長馮國培教授親臨校園健康 大使計劃畢業典禮,為聯合同 學打氣。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, supported UC students at the graduation ceremony of Campus Health Ambassador Programme.